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Hi Everyone.

This is to let you know that the annual Spring meeting of the Association will be held on Wednesday, May 6 at the RA Centre beginning at 7:00 (bar opens at 6:00). 

Join us for an information-filled evening featuring an update from our Municipal Councillor, Jacqueline Lambert-Madore as well as reports on our plans for a wide range of Association activities from the environment and the regatta to membership and the history committee. As always it's a great opportunity to pay your membership dues  -  still only $35 for electronic communications or $40 for communication via the post. Better still, while you're on the computer reading this how about flipping over to Paypal and paying your dues electronically by sending an email to membership@lacbernard.ca.  

See you on the 6th. An agenda will follow shortly.

John McDonald
President
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Bonjour à tous et à toutes!

La présente a pour but de vous informer que la réunion annuelle de printemps de l’Association aura lieu le mercredi 6 mai au Centre RA à 19 h (ouverture du bar à 18 h). 

[bookmark: _GoBack]Joignez-vous à nous pour une soirée d’information avec une mise à jour de notre conseillère municipale, Jacqueline Lambert-Madore, ainsi que des rapports sur nos plans relatifs à une vaste gamme d’activités de l’Association allant de l’environnement à la régate en passant par les adhésions et le comité de l’histoire. Comme d’habitude, ce sera l’occasion de payer votre cotisation - encore une fois seulement 35 $ pour les communications électroniques ou 40 $ pour la poste ordinaire. Mieux encore, tandis que vous lirez le présent message sur votre ordinateur ou sur votre tablette, pourquoi ne pas utiliser Paypal pour payer votre cotisation par voie électronique en envoyant un courriel à membership@lacbernard.ca?  

Au plaisir de vous voir le 6 mai. L’ordre du jour suivra sous peu.


Le président,
John McDonald
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